
Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024

nummer datum onderwerp inhoud wethouder status stand van zaken
(1/36)

231219/M7

vergadering Raad 

19-12-23

M7 Motie Doelstellingen van 

de raad in het Chemours 

dossier helder krijgen 

(indiener: CDA)

Spreekt uit dat: De raad in een bijeenkomst 

uitgedaagd moet worden om richtinggevende 

uitspraken te doen over het doel van de 

onderhandelingen met Chemours zodat het college 

met ruime aanwijzingen vanuit de raad op pad kan 

richting deze onderhandelingen;

de Jonge voorstel afvoeren Voorstel voor afhandeling motie in college 6 februari 

2024, daarna naar raad

Besproken in commissie 27-2-2024 waarmee is deze 

motie is afgedaan

(2/36)

230919/M10

vergadering Raad 

19-09-23

M10 - Dordrecht Toegankelijk 

(indieners: DENK, Op ons 

Eiland, GroenLinks, SP, VSP)

Verzoekt het college / spreekt uit dat:

• In de toegankelijkheidsagenda behorende bij het 

project inclusieve stad Vast te leggen dat bij

nieuw aan te leggen infrastructuur toegankelijkheid 

de norm is, en zo nieuw aangelegde infra

toegankelijk is voor iedereen.

• Toegankelijkheid mee te nemen in de ontwikkel 

plannen van onze stad, zodat ontoegankelijkheid

naarmate de jaren vorderen tot het verleden gaat 

behoren.

van Benschop voorstel afvoeren Het dictum uit motie M10 is meegenomen in het 

Uitvoeringsprogramma Inclusieve Stad. Hierover is 

de raad geïnformeerd middels een RIB op 30 januari 

2024

(3/36)

240312/M9

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M9 - Frits Baarda brug 

(indiener: Gewoon Dordt)

Verzoekt het college:

- Deze brug de naam 'Frits Baarda brug' te geven en 

dit te realiseren door plaatsing van een naambordje 

aan, bij of op de brug die deze naam vermeldt, na 

afstemming hierover met de nabestaanden van Frits 

Baarda.

vd Linden op naam

(4/36)

240312/M5

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M5 - Bomenonderhoud 

(indieners: VVD, CDA, 

GroenLinks, CU/SGP)

Verzoekt het college:

- in begrotingen en meerjarenbegrotingen ten 

minste deze ondergrens te hanteren.

vd Linden op naam

(5/36)

240312/M4

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M4 - Meer kappen = 

meer betalen (indiener: Partij 

voor de Dieren)

Verzoekt het college:

- De invoering van legeskosten voor een 

omgevingsvergunning voor het vellen van 

houtopstanden (kapvergunning), met een 

differentiatie van de leges naar het aantal te kappen 

bomen per vergunning, in het kapbeleid op te 

nemen;

- Met een voorstel te komen om de 

legesverordening op dit punt aan te passen.

vd Linden op naam
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(6/36)

240312/M3

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M3 - Herplantplicht en 

bomenfonds (indieners: Partij 

voor de Dieren, GroenLinks)

Verzoekt het college:

- In het nieuwe kapbeleid herplant van bomen of - 

wanneer dat mogelijk is - een storting in een op t 

richten bomenfonds verplicht te stellen.

vd Linden op naam

(7/36)

240312/M2

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M2 - Betere 

bescherming voor bomen 

(indiener: Partij voor de 

Dieren)

Verzoekt het college:

- In het nieuwe kapbeleid op te nemen dat ook 

buiten de beschermde gebieden (complexen) op de 

bomenlijst het kappen van bomen met een 

stamdoorsnede van 20 cm of meer gemeten op 130 

cm vanaf de grond binnen de grenzen van de 

Dordtse bebouwde kom Wet natuurbescherming 

vergunningplichtig wordt.

vd Linden op naam

(8/36)

240206/M3

vergadering Raad 

06-02-24

M3 - Motie Wind op dat 

(indieners: Partij voor de 

Dieren, Op ons Eiland, Fractie 

van Waardhuizen, Beter voor 

Dordt, VVD, CDA, GroenLinks, 

CU/SGP, SP, PvdA, Gewoon 

Dordt)

verzoekt het college

• in de regeling voor mini-windturbines het expliciet 

mogelijk te maken van de norm van 10 % boven de 

nokhoogte af te wijken als dat in goed overleg met 

de omwonenden gebeurt en ook anderszins op de 

betreffende locatie geen storende effecten heeft;

• op geschikte locaties pilots met miniwindturbines 

in overleg met initiatiefnemers en omwonenden te 

stimuleren en zo mogelijk nog dit jaar te realiseren;

• de ervaringen die hierbij worden opgedaan te 

evalueren en daarover in 2025 aan de raad te 

rapporteren.

Burggraaf op naam
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(9/36)

231107/M4

vergadering Raad 

07-11-23

Motie M4 "Wees" behulpzaam 

en ruimhartig voor de 

bewoners van de 

Weeskinderendijk (indieners: 

Partij voor de Dieren, Forum 

voor Democratie, DENK, Op 

ons Eiland, Fractie van 

Waardhuizen, Fractie van der 

Spoel, Beter voor Dordt, CDA, 

SP, VSP, PvdA)

Verzoekt het college:

• De 44 bewoners van de Weeskinderendijk Oost, 

die moeten wijken voor te realiseren

woningbouw aan het Maasterras, in de komende 3 

jaar en zo nodig ook daarna met voorrang en

actief te helpen bij het vinden van een 

gelijkwaardige woning;

• Voor de 44 woningen een ruimhartige 

marktconforme waarde te bieden die zou gelden 

onder

normale omstandigheden qua woonomgeving;

• Een onafhankelijk iemand met empathisch 

vermogen voor deze huiseigenaren aan te stellen die

hen met raad en daad bijstaat, en indien door de 

bewoners gewenst hen vertegenwoordigt,

totdat zij een nieuwe woning hebben gevonden.

Burggraaf op naam

(10/36)

221220/M1

vergadering Raad 

20-12-22

Motie Meer woningen voor 

verplegers, docenten, agenten 

en ouderen (indieners: Op ons 

Eiland, GroenLinks, VSP)

Verzoekt het college:

• Om de consequenties voor het budget en de harde 

planvoorraad voor verschillende verhoudingen 

sociale huur-goedkope koop-middenduur-duur bij 

de Spuiboulevard te onderzoeken, conform de eisen 

van de Woningbouw Impuls van minimaal 60% 

betaalbaar, waarbij dit percentage ook hoger mag 

zijn, en waarbij ook verhoudingen met 30% sociale 

huurwoningen warden meegenomen;

• De raad zo spoedig mogelijk te informeren over de 

bevindingen van dit onderzoek, uiterlijk in het eerste 

kwartaal van 2023;

• Zo spoedig mogelijk daarna de raad een besluit te 

laten nemen over het onderliggende

plan.

Heijkoop op naam Motie gaat over Spuiboulevard en is in behandeling 

bij Martin Hoogendoorn (projectmanager 

Spuiboulevard).

De motie wordt afgedaan in Q4 in een RIB die 

voorbereid wordt door het team van Anne Wouters.

De motie is eerder abusievelijk op naam gezet van 

iemand die al niet meer bij de gemeente werkte. 

Voor de zomer wordt een RIB gestuurd met de 

eerste informatie en een procesbeschrijving omdat 

er meer locaties zijn waar extra sociale woningbouw 

gevraagd is.
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(11/36)

240312/M8

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M8 - Gewoon eigen 

openingstijden van de horeca 

in de Oranjerie (indiener: 

Gewoon Dordt)

Verzoekt het college om:

- Te onderzoeken of en hoe de gemeente Dordrecht 

samen met de overige partijen ruimere 

openingstijden voor de (dag)horeca kan realiseren.

- De ontsluiting van de Oranjerie via de Frits Baarda-

brug na 17:00 uur (sluiting Duurzaamheidscentrum 

Weizigt) als toegang tot de Oranjerie open te 

houden in de perioden van het jaar dat het weer 

uitnodigt tot recreatief gebruikt van het park.

vd Linden in behandeling

(12/36)

240312/M13

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M13 - Perspectief 

Voorstraat Noord (indieners: 

Beter voor Dordt, VVD, VSP)

Draagt het college op:

- Twee jaar na de inwerkingtreding van de 

horecanota (en afronding van de verbeterde 

inrichting van de straat) een evaluatie te doen;

- En bij positieve terugkijk op de 

consolidatieperiode, de ontwikkelrichting 

consolidatie om te zetten naar dag, avond- en 

nachthoreca.

Burggraaf in behandeling De genoemde termijn van twee jaar loopt van maart 

'24 tot maart '26. Momenteel worden 

voorbereidingen getroffen door de 

projectcoördinator voor de verbeterde inrichting 

van de straat.

(13/36)

240312/M12

vergadering Raad 

12-03-24

Motie M12 - Verbod op plastic 

confetti en serpentine 

(indieners: Partij voor de 

Dieren, CDA, GroenLinks, 

CU/SGP)

Verzoekt het college:

- In de eerstvolgende verordening tot wijziging van 

de Algemene plaatselijke verordening Dordrecht een 

verbod op niet-afbreekbare confetti en serpentine 

op te nemen.

Burggraaf in behandeling

(14/36)

240206/M2

vergadering Raad 

06-02-24

M2 - Motie Vreemd - 

Voortzetten jongerenwerk op 

het Houthavenplein (indieners: 

Fractie van Waardhuizen, 

Beter voor Dordt, CDA, 

CU/SGP, VSP)

Verzoekt het college:

• Financiering te zoeken voor het voortzetten van 

deze vorm van preventief jongerenwerk op het

Houthavenplein, voor bij voorbeeld 1 dagdeel in de 

week;

• De raad over de mogelijkheden voor 

bovenstaande te informeren op een zo kort 

mogelijke

termijn, bij voorkeur uiterlijk eind februari 2024.

Merx in behandeling via een raadsinformatiebrief wordt de raad 

geïnformeerd over de verzoeken uit de motie. De 

Rib wordt besproken in de collegevergadering van 

19 maart.
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(15/36)

240206/M1

vergadering Raad 

06-02-24

M1 - Motie Vreemd - Zonder 

geld geen gemeenten 

(indieners: Partij voor de 

Dieren, Op ons Eiland, Fractie 

van Waardhuizen, Beter voor 

Dordt, GroenLinks, CU/SGP, 

SP, VSP)

Verzoekt het college:

• deze motie ter kennis te brengen van de 

informateur en onderhandelende partijen namens 

de

gemeente Dordrecht;

• deze motie ter kennis te brengen van de vaste 

Kamercommissie voor Binnenlandse Zaken.

Merx in behandeling

(16/36)

231107/M7

vergadering Raad 

07-11-23

Motie M8 - STBOMP Ook 

ruimte voor de bakfiets 

(indieners: Partij voor de 

Dieren, CU/SGP)

Verzoekt het college:

• Te onderzoeken waar meer stallingruimte voor 

bakfietsen kan worden gerealiseerd, en de

uitkomsten van dit onderzoek mee te nemen in het 

Mobiliteitsplan 2040;

• Hierbij ook stallingplaatsen voor deelbakfietsen 

mee te nemen;

vd Linden in behandeling De behandeling van deze motie wordt meegenomen 

in het mobiliteitsplan 2040. Besluitvorming over het 

mobiliteitsplan 2040 staat gepland voor Q2 2024.

(17/36)

231107/M6

vergadering Raad 

07-11-23

Motie M6 Onderzoek of 

gewenste doorstroming en 

ruimte gecreëerd kan worden 

door eenrichtingsverkeer 

(indieners: Partij voor de 

Dieren, CDA, GroenLinks, 

CU/SGP)

Verzoekt het college:

• Als onderdeel van het proces om te komen tot het 

Mobiliteitsplan Dordrecht 2040 te onderzoeken en 

aan

de raad te rapporteren

1) Hoe, waar en in welke mate het instellen van 

eenrichtingsverkeer op hoofdroutes kan bijdragen 

aan

o de doelstellingen en uitgangspunten m.b.t. de 

doorstroming voor voetgangers, fietsers, OV en

automobilisten

o het creeren van de gewenste ruimte voor veilige, 

vrijliggende loop- en fietsroutes alsmede

ruimte voor groen en parkeren.

2) Bij bovenstaand onderzoek de verkeerscirculatie 

op stadsniveau in ogenschouw te nemen en te

beoordelen.

vd Linden in behandeling Besluitvorming over het mobiliteitsplan 2040 staat 

gepland voor Q2 2024. De behandeling van deze 

motie wordt daarin meegenomen.
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(18/36)

231107/M3

vergadering Raad 

07-11-23

Motie M3 Natuurinclusief 

verduurzamen (indieners: 

Partij voor de Dieren, 

GroenLinks, CU/SGP, PvdA, 

Partij voor de Dieren, 

GroenLinks, CU/SGP, PvdA, 

Partij voor de Dieren, 

GroenLinks, CU/SGP, PvdA, 

Partij voor de Dieren, 

GroenLinks, CU/SGP, PvdA)

Verzoekt het college:

Een 'Handboek Natuurinclusief verduurzamen' op te 

stetten, vergetijkbaar met het 'Handboek

Natuurinctusief bouwen';

De vete handreikingen van de Natuur- en 

Mitieufederaties hierbij ats inspiratie te gebruiken;

Dit handboek standaard toe te passen in de 

projecten die onder het Dordtse klimaatbeleid

vallen, zoals projecten omtrent duurzame opwek, 

energiebesparing en klimaatadaptatie;

de Jonge in behandeling Graag op naam van Jasmin Oldenburg (is met haar 

afgestemd)

(19/36)

231107/M23

vergadering Raad 

07-11-23

Lzeen en shicreijvn is niet voor 

iereeden vezlafneksprend: tijd 

voor een taalpanel? (indiener: 

Gewoon Dordt)

Verzoekt het college:

• Te onderzoeken of het invoeren van een taalpanel 

bestaande uit taalambassadeurs, mensen die

laaggeletterd zijn of waren, kan helpen alle 

connmunicatie duidelijk en voor iedereen 

begrijpelijk

te maken

• Hier de raad voor de kadernota 2025 over te 

informeren

van Benschop in behandeling De wethouder, Chris van Benschop, heeft op advies 

van Monique de Bos ingestemd met een voorstel 

om voorbereidingen voor een Dordts Taalpanel te 

treffen. In overleg met de Stichting Lezen en 

Schrijven en met de ervaringen in de gemeente 

Rotterdam zijn de voorbereidingen gestart. 

Naar verwachting is er medio 2024 een Dordts 

Taalpanel. Dit panel kan helpen om onze 

dienstverlening en die van onze partners te 

verbeteren.

(20/36)

231107/M14A

vergadering Raad 

07-11-23

Meer Doorstroom leidt tot 

passend wonen (indieners: 

DENK, VVD)

Draagt het college op om:

• Te onderzoeken hoe bijvoorbeeld de inzet van een 

doorstroommakelaar kan bijdragen aan een

betere doorstroming van doelgroepen en hierover 

de raad voor de kadernota 2025 te

informeren;

In dit onderzoek mee te nemen;

• Welke mogelijkheden een eventuele 

doorstroommakelaar dient te hebben;

• Wat een geschikte aanpak zou zijn;

• Vanuit welke organisatie deze het meeste impact 

kan hebben

Heijkoop in behandeling Planning voor dit onderzoek is tweede kwartaal 

2024
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(21/36)

231107/M10

vergadering Raad 

07-11-23

Haal Internationaal 

Topsportevenement binnen 

(indieners: DENK, Beter voor 

Dordt, VSP)

Verzoekt het college / spreekt uit dat:

Voorafgaande aan de vormgeving van de visie en 

een strategisch plan voor

topsportevenementen een onderzoeksvoorstel en 

een financiele dekking voor een onderzoek naar wat

er organisatorisch, financieel en anderszins nodig is 

cm op meer structurele basis grote (inter)nationale

impactvolle sportevenementen naar Dordrecht te 

halen en te behouden. Daarbij tevens aan te geven

wat dit betekent voor de totstandkoming van de 

visie en strategie.

Merx in behandeling In Q1 2024 zal het onderzoeksvoorstel aan de Raad 

aangeboden worden. Hiermee wordt tevens 

invulling gegeven aan de toezegging 231107/T7 en 

230627/T3. De laatste is in principe komen te 

vervallen met deze motie (gevraagde uitbreiding op 

de eerder toezegging)

(22/36)

230704/M8A

vergadering Raad 

04-07-23

M8A - Motie Kunt in de 

openbare ruimte is van en 

voor iedereen (indiener: 

GroenLinks)

Verzoekt het college:

- Om per gebiedsontwikkeling in samenspraak met 

inwoners, kunstenaars en andere belanghebbenden 

mogelijkheden te verkennen om de kwaliteit van de 

openbare ruimte te bevorderen door middel van 

kunst.

vd Linden in behandeling Deze motie wordt meegenomen in de cultuurnota 

Dordrecht 2030, die volgens huidige planning begin 

2024 naar de raad zal gaan

(23/36)

230704/M3A

vergadering Raad 

04-07-23

M3A - Motie Alles werkt Beter 

op Betterijen (indiener: Beter 

voor Dordt)

Verzoek het college:

- Om te onderzoeken welke batterijen-typen en 

capaciteiten geschikt zijn om bij onze huidige 

Dordtse zonneparken en   windturbines te plaatsen.

- Onderzoek te doen naar de kosten en welke 

subsidies kunnen worden aangesproken om dit te 

realiseren,   provinciaal, rijk en Europese subsidies.

- Een plan van aanpak te realiseren om batterijen te 

plaatsen bij onze windturbines en zonneparken.

- En dit op te nemen in de Visie Opslag die voor Q3 

2024 in de planning staat.

de Jonge in behandeling In het eerste kwartaal van 2024 verwachten we een 

antwoord aan de raad te geven
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(24/36)

230704/M21A

vergadering Raad 

04-07-23

M21A - Motie Toeristische 

borden (indieners: DENK, VVD, 

CDA, SP, VSP)

Verzoekt het college:

- werk te maken van toeristische informatie langs en 

bij de ingangen van de stad via weg, spoor en fiets 

en de raad   hierover per RIB te informeren.

- Hierbij aan te sluiten bij bestaande campagnes.

- Input vanuit inwoners en vereniging mee te 

nemen.

- Een dekkingsvoorstel te doen bij de begroting.

Burggraaf in behandeling Een deel van de benodigde informatie is inmiddels 

opgehaald door Dordt Onderneemt bij het 

Binnenstadsbedrijf en POBD. Onder andere aan de 

hand van deze informatie kan de RIB worden 

opgesteld. De verwachting is dat de RIB in Q1 2024 

verstuurd kan worden.

(25/36)

230704/M11A

vergadering Raad 

04-07-23

M11A - Motie Van afvalstress 

naar afvalZen (indiener: PvdA)

Verzoekt het college:

- Om een beperkte proef te doen voor de duur van 

één jaar in een daarvoor geschikte buurt waarbij de 

ondergrondse   containers in die buurt gedurende de 

proef vrij toegankelijk zijn, zonder gebruik van het 

pasjessysteem.

- Bij deze proef goed de risico's van vandalisme en 

bedrijfsafval in het oog te houden, waarbij ook 

preventieve inzet   van camera's tot de 

mogelijkheden behoort.

- Na afloop van deze proef de gemeenteraad een 

schriftelijke evaluatie te sturen.

de Jonge in behandeling Verzoek wordt uitgewerkt en voorstel proef inclusief 

de financiële consequenties wordt aan de raad 

voorgelegd.

(26/36)

230516/M4

vergadering Raad 

16-05-23

M4 - Verenigingen centraal in 

Dordt (indieners: Forum voor 

Democratie, Op ons Eiland, 

Beter voor Dordt, VVD, CDA, 

GroenLinks, CU/SGP, VSP, 

Gewoon Dordt)

Verzoekt het college:

• Indien verplaatsing van een of meerdere 

sportverenigingen nodig wordt geacht of er sprake is 

van andere impact op het sportareaal of op de 

ambities uit de sportvisie dit expliciet in een voorstel 

aan de raad voor te leggen;

• Hierbij op te nemen welke afwegingen gemaakt 

worden en ook op welke wijze de betreffende 

vereniging wordt gecompenseerd;

• Dit geheel in een vroeg stadium voor te leggen aan 

de gemeenteraad zodat zij als hoogste orgaan hierin 

de brede politieke en maatschappelijke 

belangenafweging kan maken.

Merx in behandeling Ook in 2024 zal deze motie niet kunnen worden 

afgehandeld, omdat de mogelijkheid van impact op 

het sportareaal of op de ambities van de sportvisie 

gedurende de gehele collegeperiode mogelijk is.
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Overzicht stand van zaken Moties - 21 maart 2024
(27/36)

230411/M3

vergadering Raad 

11-04-23

M3 - Motie Betaalbaarheid 

vraagt om creativiteit 

(indieners: DENK, Op ons 

Eiland, Beter voor Dordt, 

CU/SGP, Gewoon Dordt)

• in lijn met de starterslening op zoek te gaan naar 

meer creatieve oplossingen voor starters en 

ouderen die op zoek zijn naar een betaalbare 

woning;

• hierover uiterlijk aan het begin van het vierde 

kwartaal terug te rapporteren aan de raad;

Heijkoop in behandeling

(28/36)

230411/M2A

vergadering Raad 

11-04-23

M2A - Motie 75 

Hofjeswoningen (indiener: 

Partij voor de Dieren)

- binnen het programma van 1.500 betaalbare 

koopwoningen. de ambitie mee te nemen cm 

Dordtse hofjes met betaalbare hofjeswoningen te 

realiseren. waarbij deze woningen een kleinere 

woon- en perceeloppervlakte kunnen hebben dan 

een reguliere eengezinswoning; 

- te onderzoeken waar dit op korte termijn mee kan 

worden genomen in aankomende projecten en de 

resultaten van dit onderzoek voor het eind van het 

jaar met de raad te delen;

Burggraaf in behandeling De raadsinformatiebrief over het onderzoek is bijna 

goedgekeurd door het college. Daarna zal deze 

richting de raad gaan

(29/36)

221108/M16A

vergadering Raad 

08-11-22

Motie Kunst en cultuur, daar 

kan geen medicijn tegenop. 

(indiener: GroenLinks)

Verzoekt het college / spreekt uit dat:

- Een voorstel uit te werken waarin in de begroting 

beschikbaar gestelde WMO-gelden ook toegankelijk 

worden gemaakt voor culturele activiteiten;

Meenemen in cultuurnota en integraal beleidsplan 

sociaal domein

En gelijktijdig een proces voor te stellen om 

mogelijkheden te gaan onderzoeken om dit uit te 

breiden naar andere delen van het sociaal domein.

van Benschop in behandeling De processen om te komen tot een nieuwe 

cultuurnota en integraal beleidsplan sociaal domein 

lopen en daarin wordt deze motie meegenomen. 

De cultuurnota zal volgens huidige planning begin 

2024 naar de raad gaan ter besluitvorming. Het 

integraal plan sociaal domein is gereed voor 

besluitvorming door de raad. Begin 2024 wordt deze 

er oordeelsvormend besproken is bepaald door de 

agendacie.

(30/36)

220913/M3

vergadering Raad 

13-09-22

Motie vreemd aan de orde van 

de dag Standaard 

informatieborden op locatie 

bij herinrichtingen (indieners: 

Partij voor de Dieren, Op ons 

Eiland, PVV)

Verzoekt het college:

- Bij herinrichtingen en andere grote plannen 

standaard informatieborden op locatie plaatsen, 

waarop burgers kunnen zien hoe zij betrokken 

kunnen worden bij de plan- en besluitvorming;

- Deze borden gedurende langere periodes te laten 

staan en op gepaste momenten te actualiseren;

vd Linden in behandeling Voor de definitieve afhandeling van de motie is 

vastgesteld dat dit onderdeel wordt van het 

programma Participatie. De startnotitie is besloten 

in de gemeenteraad van 16 mei 2023.

Vooruitlopend hierop is reeds een ontwerp 

opgesteld voor de informatieborden en worden 

deze zo veel als mogelijk al geplaatst bij lopende 

projecten in de openbare ruimte.
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220705/M4

vergadering Raad 

05-07-22

M4  Motie Balanceren in de 

Biesbosch (indieners: Op ons 

Eiland, Beter voor Dordt, 

GroenLinks, CU/SGP, SP)

verzoekt het college:

• met provincies, Staatbosbeheer en 

belanghebbenden in overleg te treden over de 

verdere ontwikkeling en beheer van het gebied;

• er daarbij met kracht op aan te dringen dat 

versterking van natuur en biodiversiteit in het 

Natura 2000-gebied de Biesbosch een 

randvoorwaarde is;

• daarbij na te doen gaan wat de voor- en nadelen 

van procesnatuur/verlanding zijn voor biodiversiteit, 

ecologische verbinding, cultuurhistorische kwaliteit 

en natuurbeleving/recreatie;

• en te vragen cm beleid am extra recreatieve 

toestroom naar het gebied te beheersen,

de Jonge in behandeling Na contact met de Provincie wordt er verwezen 

naar het proces voor het opstellen van het nieuwe 

beheerplan voor de Biesbosch. De gemeenten 

worden als belanghebbende partijen aangehaakt.

Het proces rondom het opstellen van het nieuwe 

beheerplan is een langer proces wat de komende 

jaren nog zal duren. De gesprekken met 

Staatsbosbeheer en de provincie zullen worden 

gehouden binnen dit traject. Eerste stappen voor de 

start van het nieuwe beheerplan zijn gemaakt. 

Hierbij is de gemeente betrokken geweest. Dit gaat 

om documenten die het beheerplan moeten voeden 

met basisinformatie, specifiek zijn dit de 

recreatiezonering en de natuurdoelenanalyse.

(32/36)

220201/M3A

vergadering Raad 

01-02-22

Dordrecht wel een 

studentenstad (indieners: VVD, 

PVV, VSP)

Draagt het college op:

• Samen met onderwijsinstellingen en ondernemers 

een plan op te stellen waarin concrete doelen

worden gesteld om:

o bij transfornnaties en (vastgoed) ontwikkelingen in 

de binnenstad een substantieel deel

voor studenten en jongeren te creeren;

o 100% van de studenten goed bekend te laten zijn 

met wat er in de stad te beleven is

(introductieprogramma's, terugkerende 

evenementen, etc)

o studenten op verschillende momenten makkelijk 

en veilig naar de stad te vervoeren, dus

ook 's nachts weer naar huis;

• hierover te rapporteren aan de raad

Burggraaf in behandeling
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211221/M3

vergadering Raad 

21-12-21

Motie M3 Lawaaiflitsers tegen 

herriebakken (indieners: VVD, 

CDA, CU/SGP, PVV, Fractie 

Nijhof)

Verzoekt het college:

- Aan te sluiten bij de initiatieven van andere 

Nederlandse gemeenten die lawaaiflitsers invoeren 

of reeds hebben ingevoerd

-Zo snel mogelijk nadat de wetgeving zodanig is 

aangepast dat met lawaaiflitsers kan worden 

gehandhaafd de eerste lawaaiflitser of mobiele 

lawaaiflitser te plaatsen in Dordrecht

vd Linden in behandeling Naar aanleiding van de consultatie op 26 september 

2023 in de commissie wordt een RIB voorbereid ter 

afhandeling van de motie. In de RIB zal richting 

gegeven worden aan de inzet van lawaaidetectoren 

en de daaraan te koppelen handhaving.

(34/36)

211109/M8

vergadering Raad 

09-11-21

Veilige oversteekplaatsen 

(indieners: VVD, GroenLinks)

Verzoekt het college: - Te onderzoeken welke 

oversteekplaatsen voor in ieder geval voetgangers 

en fietsers in aanmerking zouden kunnen komen 

voor een dergelijke verlichting of een ander effectief 

middel; - Te onderzoeken wat de kosten zijn voor de 

aanleg hiervan en of de aanleg hiervan kan worden 

gedekt uit de exploitatie of dat daarvoor extra 

middelen noodzakelijk zijn; - Daartoe een voorstel 

aan de raad te doen voor de behandeling van de 

kaderbrief 2023.

vd Linden in behandeling Voor verlichting bij oversteekplaatsen (VOP's) heeft 

de Branchevereninging OVLNL een werkgroep 

geformeerd. De gemeenten Dordrecht en Utrecht 

participeren hierin. De werkgroep gaat met 

aanbeveling komen voor een richtlijn. Hierbij wordt 

ook de pilot die in Dordrecht wordt gehouden 

meegenomen. Daarvoor zijn onder andere 

belevingsonderzoeken gehouden bij twee 

oversteekplaatsen met aangepaste verlichting op de 

Noordendijk.

Tegelijk wordt momenteel een verkeerskundig 

onderzoek uitgevoerd door een extern bureau naar 

de staat en verschijningsvorm van VOP's. Daar 

komen aanbevelingen voor aanpassingen uit. 

Onderdeel van deze aanbevelingen is een advies op 

het gebruik van LED systemen bij oversteekplaatsen.

Zowel de aanbevelingen voor de verlichting als de 

resultaten van het verkeerskundig onderzoek 

worden verwacht eind 2023/ begin 2024.
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201110/M3A

vergadering Raad 

10-11-20

M3A Motie 30 in z'n drie 

(indieners: Beter voor Dordt, 

GroenLinks, SP)

Verzoekt het college:

- Zoveel als mogelijk de maximumsnelheid tot 30 

km/u te verlagen behalve op plaatsen waar aan een 

snelheid van 50 km/u t.o.v. 30 km/u geen extra 

risico's verbonden zijn;

- Te onderzoeken waar zonder extra risico de 50 

km/u nog mogelijk is;

- Deze gegevens te verwerken in een routekaart 

waarmee de komende jaren, startend in 2021 en 

aansluitend bij geplande werkzaamheden, zo veel 

mogelijk wegen qua inrichting worden aangepast 

aan de nieuwe norm;

- In beeld te brengen welke financiele middelen 

nodig zijn voor deze aanpassingen aan de nieuwe 

norm zodat de gemeenteraad een afweging kan 

maken welke fysieke maatregelen wel en niet 

kunnen realiseren.

vd Linden in behandeling Een RV ter afhandeling van de motie is in 2022 door 

de raad verworpen. Voor de oordeelsvormende 

behandeling van de Uitgangspuntennotitie 

Mobiliteitsplan 2040 op 26 september 2023 is 

fracties gevraagd input te geven over hoe de motie 

afgehandeld kan worden en/of hoe de geest van de 

motie in de te maken Mobiliteitsvisie kan worden 

verwerkt.

(36/36)

190709/M3A

vergadering Raad 

09-07-19

M3A Motie voorzieningen 

Binnenvaart (indiener: Beter 

voor Dordt)

Verzoekt het college om:

- Te onderzoeken of een tweede autoafzetplaats aan 

de Beneden Merwede tot de mogelijkheden 

behoort;

- Te onderzoeken op welke manier de gemeente 

drinkwater kan aanbieden aan de scheepvaart;

- De gemeenteraad voor de behandeling van de 

begroting te informeren over de mogelijkheden 

inclusief kostenraming.

Burggraaf in behandeling -02-02 09.01: Stand van zaken besproken in PO van 

31 jan met wethouder. Er wordt nog een 

totaaloverzicht gemist i.v.m. afstemming 

Papendrecht en Zwijndrecht. Informatie hierover zal 

worden opgehaald en vervolgens zal het opnieuw 

worden geagendeerd.
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